
Protokoll för styrelsemöte i Ludvigsborgs Friskolas 
ekonomiska förening 20180502 
 
 

1. Mötet öppnas och närvaro 
 
Närvarande: 

● André Bjärby 
● Ulrica Adelbris 
● Gunilla Rosberg 
● Birgitta Filus 
● Eva Borg 
● Annica Göth 
● Camilla Jönsson 
● Lena Persson 
● Jenny Leijon (skolsköterska) 

 
Frånvarande: 

● Bengt Axelsson 
● Nicolina Lottsfeldt 

2. Information från skolhälsovården 
 
Skolsköterska informerar om hur skolhälsovården är strukturerad, dess styrdokument samt vilka 
funktioner som måste finnas och vilka som är ansvariga. 
 
Vi som styrelse är vårdgivare, vi har sedan utsett rektor till verksamhetschef och hon har i sin tur 
delegerat det medicinska ledningsansvaret till skolsköterskan. 
 

3. Föregående mötesprotokoll 
Godkänns. 



4. Ekonomisk rapport. 
Höör har rapporterat att dom kommer att sänka skolpengen ytterligare från halvårsskiftet. 
Tillsammans med tidigare sänkning från Höörs kommun samt utebliven höjning från Hörby 
kommun innebär detta att vår skola på sikt kommer att behöva ta in ytterligare en elev per klass 
för att hålla budget. 

5. Rektors rapport 
Buildab har lämnat en offert på att bygga staket på granntomten samt ett utegolv - offerten är på 
61000 kr. Styrelsen beslutar att godta offerten med tillägget att utöver det planerade staketet - 
som är L-format - även begära en extra avspärrning parallellt med vår befintliga tomt - detta för 
att möjliggöra avspärrning av delen upp mot Fulltoftavägen och underlätta för rastpersonalen att 
hålla koll på barnen,  
 

6. Aktuella frågor att följa upp 
Gunilla har pratat med utepedagogerna från Fulltofta. De har olika program som skulle kunna 
passa oss. Gunilla undersöker vidare.. 
 

7. Övriga frågor 
Lokalplaneringsgruppen har haft möte. 

8. Nästa möte 
20180524 (torsdag) 17.30 
 
 
 
 


